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     Protokół Nr 29 

z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej z dnia 22 sierpnia 2017 r.  

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie Komisji obecni  zgodnie załączoną 
listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do niniejszego protokołu, Wójt Gminy H. Gajda.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie, powitał przybyłych i przedłożył następujący 
porządek  posiedzenia: 

1. Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy.  

2. Sprawy różne.  

3. Wyjazd Komisji do szkół na terenie Gminy Pabianice w celu obejrzenia ich pod kątem 
przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego  2017/2018.  

 

Ad. pkt 1.  

 

Wójt Gminy przedkładał kolejno projekty uchwał przygotowane na XLIV sesję Rady Gminy.  

a/ zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice - Uchwała Nr XLIV/A/2017 

b/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2017 r. Uchwała Nr XLIV/B/2017 

c/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2017 r. Uchwała Nr XLIV/C/2017 

d/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2017 r. Uchwała Nr XLIV/D/2017 

e/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2017 r. Uchwała Nr XLIV/E/2017 

f/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2017 r. Uchwała Nr XLIV/F/2017 

Przedłożone powyżej projekty uchwał stanowią załączniki do niniejszego protokołu od nr  2 do 
nr 9 , natomiast wyjaśnienia do projektów uchwał zapisane poniżej:   

„ 1. W Uchwale nr  XLIV/B/2017 dokonuje się zwiększenia dochodów i wydatków z tytułu 
przyznanej dotacji z Urzędu Marszałkowskiego  na inwestycje drogową -  nakładka asfaltowa  
w miejscowości Świątniki tzw. ,,Duże”. Następnie w związku z oszczędnościami po 
przeprowadzonym przetargu proponuje się dokonać przesunięć środków na przygotowanie 
dokumentacji pod budowę przyszłych dróg wymienionych w załączniku:  

- wykonanie koncepcji przebudowy drogi  ”Bychlew-Jadwinin( tzw. krzywa droga) . Koncepcja 
wykaże jaka powierzchnia działek sąsiadujących  będzie wymagała przekazania, wykupu lub 
wywłaszczenia  od właścicieli gruntów przyległych do pasa drogowego. 
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- analogiczna sytuacja dotyczy budowy drogi  w Świątnikach tzw. „Małych” 

 

- projekt  budowy nakładki asfaltowej Wola Żytowska-Wymysłów dł. ok 600 m. dz. nr 252. 
Droga ta posiada już wykonaną podbudowę z kruszywa.  

 

- projekt przebudowy drogi w Pawlikowicach II, dz. nr 180/3 od skrzyżowania z drogą 
powiatową do granicy z gm. Dłutów. Droga była uprzednio utwardzona destruktem, który po 
latach uległ zniszczeniu. 

 

- projekt budowy drogi w Rydzynach dz. nr 61/2 (obok p. Prycy)-dł. ok 250m. 

Droga ta została przekazana nieodpłatnie Gminie Pabianice. Jest to droga gruntowa na  osiedlu 
mieszkaniowym w dużej większości zabudowanym.  

 

- utwardzenie destruktem asfaltowym drogi  w Janowicach II dz. nr 331 na  długości  ok 250 m 
od skrzyżowania z drogą powiatową 

Proponuje się także  przeznaczyć środki na zakup działki  przy OSP w Piątkowisku ( kwota- 
53.000 zł)  Zakup tej działki umożliwi utworzenie terenu rekreacyjnego  zarówno dla 
planowanego  żłobka w wynajętym lokalu od OSP jak i dla mieszkańców  sołectwa 
Piątkowisko. 

2. W uchwale Nr  XLIV/C/2017 dokonuje się zwiększenia dochodów (które wystąpiły 
ponadplanowo) oraz wydatków na zakup działki koło OSP w Piątkowisku- w kwocie 57.000 zł  
( za łączną kwotę około 110.000 zł). Planuje się tu również zwiększyć wydatki na Urząd Gminy 
w związku z koniecznością przeprowadzenia remontu dachu na budynku urzędu  z powodu 
przecieków wody  podczas deszczu. Planuje się  również zwiększyć wydatki na kulturę fizyczną 
w związku z nieplanowanym a jednak koniecznym do wykonania remontem pomieszczeń w 
Piątkowisku ( malowanie, uzupełnianie ubytków itp.) 

 

3. W uchwale Nr  XLIV/D/2017   dokonuje się przesunięć między działami zgodnie ze 
złożonym wnioskiem przez Gminny Ośrodek Pomocy  Społecznej w związku z Uchwałą 
XL/355/2017 Rady Gminy Pabianice z dnia 29 maja 2017 r. w sprawie przyjęcia systemu 
uprawnień dla rodzin w ramach wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz w 
związku z art. 191 ust.9 pkt. 1 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej.  

 

4. W uchwale Nr  XLIV/E/2017  dokonuje się przesunięć pomiędzy grupami wydatków zgodnie 
z wnioskiem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w związku z art. 33 ust. 2 a pkt 1 ustawy 
o świadczeniach rodzinnych.  
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5. W Uchwale Nr XLIV/F/2017  dokonuje się zmian w budżecie zgodnie ze złożonym 
wnioskiem sołectwa”.  

Radna Z. Kasperska poprosiła o szersze wyjaśnienia do projektu uchwały o numerze roboczym 
XLIV/E/2017 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice, w którym dokonuje się  
przesunięć pomiędzy grupami wydatków zgodnie z wnioskiem Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w związku z art. 33 ust. 2 a pkt 1 ustawy o świadczeniach rodzinnych.  

Na Komisję została poproszona Skarbnik Gminy M. Nowicka, która wyjaśniła, że środki z 
których dokonuje się zmian w budżecie gminy wykazanych  w powyższym projekcie uchwały 
pochodzą z  dotacji z Urzędu Wojewódzkiego. Ze środków tych należy 1% przekazać na 
wynagrodzenie dla pracowników, którzy wykonują określone zadania, jest to regulacja płac. 

Radna Z. Kasperska stwierdziła, że  jej zdaniem nie jest to dość wyczerpujące wyjaśnienie, nie 
jest wiadomym, których pracowników ma obejmować regulacja płac, a także za wykonywanie 
jakich zadań.  

Radna A. Marciniak pytała Wójta Gminy, czy w szkołach na terenie gminy w związku z 
reformą oświatową wszyscy dotychczasowi nauczyciele posiadają  prace, czy były może jakieś 
zwolnienia. Wójt odpowiedział , że wszyscy dotychczasowi nauczyciele posiadają w dalszym 
ciągu zatrudnienie w naszych placówkach.  

Wójt zasugerował, aby Komisja poczyniła szczegółowe rozeznanie w dniu dzisiejszym podczas 
wyjazdowego posiedzenia do szkół w drugiej części Komisji.  

 

Ad. pkt 2.  

 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy w 
sprawie dot. zniszczeń na terenie gminy po nawałnicy, która miała miejsce w dniach z 10 na 11 
sierpnia br. Pytał czy posiada konkretne dane w tym temacie.  

Wójt odpowiedział, że posiada dokładne dane w tym temacie. Informował, że na terenie gminy  
zanotowano 8 zniszczeń; są to dachy  na 2 budynkach mieszkalnych, pozostałe to budynki 
gospodarcze.  

Ogółem wpłynęło 8 wniosków od poszkodowanych.  

Będą wypłacane odszkodowania w wysokości po 6 tys. zł.  z Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej dla dwóch rodzin, którym uległy zniszczeniu budynki mieszkalne, natomiast jeżeli 
chodzi o budynki gospodarcze, Wójt informował, że powołał biegłego rzeczoznawcę, który 
dokona szacowania szkód.  

Przewodniczący Komisji wyraził słowa uznania dla strażaków ochotników, którzy swoją 
ofiarną pracą pomagali w zwalczaniu skutków nawałnicy.  

Wójt poinformował Komisję, że Komendant Policji Powiatowej, przekazał informację iż 
otrzymują środki finansowe na budowę budynku  komisariatu policji . W związku z powyższym 
zwrócił się do niego z pytaniem, czy byłaby możliwość pozyskania na terenie gminy Pabianice 
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nieodpłatnie działki pod budowę tego budynku. Komendant, z takim samym pytaniem zwrócił 
się także do Wójtów Gminy Dobroń i Dłutów. 

Wójt powiedział, że widziałby możliwość przekazania takiej działki, która jest własnością 
gminy na terenie Hermanowa (przy świetlicy wiejskiej).  

Radna Z. Kasperska wskazała działkę gminną w Porszewicach, na co Wójt odpowiedział, że 
działka ta ma być przekazana do zagospodarowania przez  sołectwo Porszewice.  

Przewodniczący Komisji J. Błoch apelował o ustawienie znaku ograniczenia prędkości na 
drodze Bychlew Terenin, na której rozwijana jest ogromna prędkość przez niektórych 
kierowców. Droga ta jest stosunkowo wąska, przyległa jest do niej ścieżka rowerowa, po której 
poruszają się rowerzyści,  duża prędkość  niebezpieczna jest dla użytkowników.  

 

Poza tym Przewodniczący zwrócił uwagę na to, że rowy przy tej drodze „rozsuwają się”. 

Wójt powiedział, że droga jest jeszcze na gwarancji i  usterki te będzie można  zgłosić do 
wykonawcy.  

Przewodniczący Komisji J. Błoch zgłosił wniosek do Wójta o zamontowanie nowej tablicy 
ogłoszeniowej w Bychlewie.  

Więcej spraw w tym punkcie nie zgłoszono.  

Następnie Komisja wyjechała w teren do szkół na terenie gminy w celu obejrzenia ich pod 
kątem przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego  2017/2018.  

Protokoły z wyjazdowego posiedzenia sporządzone dla każdej ze szkół odrębnie stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu jako zał. od nr 10 do nr 15.  

1/ Szkoła Podstawowa w Bychlewie – zał. nr 10 

2/ Szkoła Podstawowa w Pawlikowicach – zał. nr 11 

3/ Gimnazjum w Piątkowisku – zał. nr 12 

4/ Zespół Szkolno-Przedszkolny w Piątkowisku – zał. nr 13 

5/ Szkoła Podstawowa w Petrykozach – zał. nr 14 

6/ Szkoła w Żytowicach – zał. nr 15 

 

 Przewodniczący Komisji 

 Samorządowo-Społecznej i 

Organizacyjnej 

 

 Jerzy Błoch 

 

 

 
Protokołowała: Urszula Czerwonka  

 


